



**APPLICATION FORM FOR A SHARE OF
POWDERED WHEY TRQ FOR 2005/2006**

**DEMANDE DE QUOTE PART DU CT DE
LACTOSÉRUM EN POUDRE POUR 2005-2006**

NOTE:

The information provided will be considered commercial confidential information and used for departmental purposes only. **Omission of any requested information or provision of false or misleading information may lead to disqualification and/or cancellation of quota allocations.**

REMARQUE :

L'information fournie sera considérée comme des renseignements commerciaux confidentiels qui ne seront utilisés qu'aux seules fins du ministère. **L'omission de toute information demandée ou la présentation d'informations fausses ou trompeuses peut entraîner la disqualification du requérant et/ou l'annulation de parts du contingent.**

1. Name of Company in Full / Nom complet de la société		2. Current EICB Number (if known) Numéro DGCEI actuel (si connu)	
3. Address / Adresse Postal Code / Code postal		4. Contact	
		Tel. No. / N° de tél. _____ Facsimile No. / N° de télécopieur _____ E-mail / Courriel _____	
5. Type of Business / Nature des activités		6. GST No. / N° de TPS	
7. Type and quantity (in kilograms) of powdered whey requested for 2005/2006. Specialty (Please specify type) Spécialité (S.V.P. spécifier type) → _____ Other (specify) Autre (précisez) → _____		7. Type et quantité (en kilogrammes) de lactosérum en poudre demandés pour 2005-2006. Quantity Quantité _____ (kg) Quantity Quantité _____ (kg)	
8. Description of product(s) being manufactured and ratio of powdered whey to be imported for use in your production (e.g. product formulation)		8. Description des produits fabriqués et proportion de lactosérum en poudre à importer que l'entreprise utilisera dans sa production (par ex. formulation du produit)	
Finished Product Name Nom du produit fini	Company Internal Product Code Code interne de la compagnie	% of Imported Ingredient % de l'ingrédient importé	

